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Protokół z X Sesji Rady Gminy Goczałkowice-Zdrój 
z dnia 27.10.2015 r. 

 
 
 
 
W posiedzeniu uczestniczyli Radni Rady Gminy oraz inne osoby wg załączonych list 
obecności. 
 
Ad. 1.  
 
Sesję otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Gminy Piotr Jacek. Przewodniczący 
powitał obecnych na sesji, w tym reprezentującego Sejmik Województwa Śląskiego Pana 
Andrzeja Kamińskiego i członków OSP Goczałkowice-Zdrój.   
 
Ad. 2.  
 
Przewodniczący Rady stwierdził prawomocność obrad (obecnych 13 Radnych). 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Zofia Żelazo odczytała porządek obrad:  
 
1. Otwarcie sesji 
2. Stwierdzenie prawomocności obrad 
3. Wręczenie odznaczeń „Zasłużony dla Województwa Śląskiego” dla strażaków OSP 
Goczałkowice-Zdrój. 
4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.   
5. Pisemne zgłaszanie interpelacji. 
6. Wybór ławników na kadencję obejmującą lata 2016-2019.  
7. Podjęcie uchwał w sprawach: 
a) zmiany Uchwały Nr III/18/2014 Rady Gminy Goczałkowice-Zdrój z dnia 30.12.2014 r. w 
sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Goczałkowice-Zdrój na lata 
2014-2023,  
b) zmiany Uchwały Rady Gminy Goczałkowice-Zdrój Nr III/19/2014 z dnia 30.12.2014 r. w 
sprawie budżetu Gminy Goczałkowice-Zdrój na 2014 rok, 
c) regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów 
zamieszkałych na terenie Gminy Goczałkowice-Zdrój, 
d) nadania nazwy nowo wybudowanej drodze łączącej ul. Szkolną z ul. Główną, 
e) zmiany uchwały w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 
Goczałkowice-Zdrój, 
f) szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 
komunalnych od właścicieli nieruchomości, na których zamieszkują mieszkańcy i 
zagospodarowania tych odpadów, 
g) rodzajów dodatkowych usług świadczonych przez gminę w zakresie odbierania odpadów 
komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów oraz 
wysokości cen za te usługi, 
h) ustalenia wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 
8. Odpowiedzi na interpelacje. 
9. Sprawozdanie z pracy Wójta Gminy. 
10. Wolne głosy i wnioski 
11. Zakończenie obrad. 
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Ad. 3.  
 
Pan Andrzej Kamiński w imieniu Sejmiku Śląskiego uroczyście wręczył członkom OSP 
Goczałkowice-Zdrój: Jerzemu Sodzawicznemu złotą odznakę „Zasłużony dla Województwa 
Śląskiego” a Stanisławowi Kapijasowi i Aleksandrowi Malcherowi srebrne odznaki 
„Zasłużony dla Województwa Śląskiego”. 
 
Ad. 4. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie protokół z VIII sesji: 
 
Za – 11 
Wstrzymujących się – 2 
Przeciw – 0 
 
Przewodniczący Rady poinformował, że protokół został przyjęty. 
 
Pan Zygmunt Furczyk powiedział, że w programie obecnej sesji nie uwzględniono zagadnień 
związanych z szkodami górniczymi na terenie gminy które miał omówić Powiatowy 
Inspektor Nadzoru Budowlanego. Uważa, że sprawa nie została wyjaśniona.  
 
Sekretarz Gminy Maria Ożarowska odpowiedziała, że Gmina otrzymała pismo od 
Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego Pana Mariusza Kozika w którym tłumaczy 
powody nieobecności na sesji. Urząd Gminy zrobił wszystko by wyjaśnić sprawę. Pan 
Mariusz Kozik proponuje spotkanie poza obradami Rada Gminy. Pismo to jest dostępne w 
biurze rady.   
 
Pan Mirosław Wize zaproponował by Pan Zygmunt Furczyk przedstawił pytania do 
Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego na piśmie.   
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie protokół z IX sesji: 
 
Za – 11 
Wstrzymujących się – 1 
Przeciw – 1 
 
Przewodniczący Rady poinformował, że protokół został przyjęty. 
 
Ad. 5. 
 
Pani Małgorzata Paszek złożyła interpelację Komisji Gospodarki i Finansów w sprawie 
podjęcia działań w sprawie budowy parkingu przy ul. Wiślnej 13. 
 
Pani Małgorzata Paszek złożyła interpelację Polskiego Związku Emerytów, Rencistów i 
Inwalidów w sprawie zamiany pomieszczenia biura Koła. 
 
Pan Zygmunt Furczyk złożył apelację w sprawie oddalenia terminów badań wody, powietrza i 
skały płonnej jak również przepisów budowlanych na terenie eksploatowanym przez kopalnię 
„Silesia”. 
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Powyższe interpelacje znajdują się w materiałach biura rady. 
 
Ad. 6. 
 
Pani Krystyna Świerkot-Żmij omówiła prace zespołu opiniującego kandydatów na ławników 
na lata 2016-2019 i przedstawiła alfabetycznie kandydatów na ławników. 
 
Pan Michał Hassa przedstawił regulamin głosowania w sprawie wyboru ławników. 
 
Przewodniczący Rady poddał regulamin pod głosowanie: 
 
Za – 9 
Wstrzymujących się – 4 
Przeciw – 0 
 
Przewodniczący Rady poinformował, że regulamin został przyjęty. 
 
Przewodniczący Rady zaproponował do składu komisji skrutacyjnej radnych Krystynę 
Świerkot-Żmij, Andrzeja Babińskiego i Monikę Młodzik. 
 
Przewodniczący Rady poddał proponowany skład pod głosowanie: 
 
Za – 12 
Wstrzymujących się – 1 
Przeciw – 0 
 
Przewodniczący Rady poinformował, że proponowany skład został przyjęty. 
 
Przewodniczący Rady zaproponował na przewodniczącą komisji skrutacyjnej Panią Krystynę 
Świerkot-Żmij i poddał propozycję pod głosowanie: 
 
Za – 12 
Wstrzymujących się – 1 
Przeciw – 0 
 
W wyniku głosowań ławnikami do orzekania w sprawach karnych zostali Tadeusz Czernecki 
i Iwona Włodarczyk a ławnikiem do orzekania w sprawach rodzinnych Ryszard Waliczek.  
 
Wiceprzewodnicząca Rady Gminy odczytała uzupełniony o nazwiska ławników tekst projekt 
uchwały w sprawie wyboru ławników do Sądu Okręgowego w Katowicach na kadencje 
obejmująca lata 2016-2019.  
 
Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie: 
 
Za – 13 
Przeciw – 0 
Wstrzymujących się – 0 
 
Przewodniczący poinformował, że uchwała została przyjęta. 
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Ad. 7. 
 
Przewodniczący Rady złożył wniosek o zwolnienie go z obowiązku odczytywania treści 
projektów uchwał i poddał go pod głosowanie: 
 
Za – 13 
Przeciw – 0 
Wstrzymujących się – 0 
 
 
Podjęcie uchwał w sprawach: 
 
a) zmiany Uchwały Nr III/18/2014 Rady Gminy Goczałkowice-Zdrój z dnia 30.12.2014 r. 
w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Goczałkowice-Zdrój na 
lata 2014-2023, 
 
Projekt uchwały omówiła Skarbnik Gminy Barbara Kwiatoń. 
 
Przewodnicząca Komisji Gospodarki i Finansów Radna Małgorzata Paszek poinformowała, 
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie: 
 
Za – 12 
Przeciw – 0 
Wstrzymujących się – 1 
 
Przewodniczący poinformował, że uchwała została przyjęta. 
 
b) zmiany Uchwały Rady Gminy Goczałkowice-Zdrój Nr III/19/2014 z dnia 30.12.2014 
r. w sprawie budżetu Gminy Goczałkowice-Zdrój na 2014 rok, 
 
Projekt uchwały omówiła Skarbnik Gminy Barbara Kwiatoń. 
 
Przewodnicząca Komisji Gospodarki i Finansów Radna Małgorzata Paszek poinformowała, 
że Komisja pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie: 
 
Za – 13 
Przeciw – 0 
Wstrzymujących się – 0 
 
Przewodniczący poinformował, że uchwała została przyjęta. 
 
c)  regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów 
zamieszkałych na terenie Gminy Goczałkowice-Zdrój, 
 
Projekt uchwały omówił kierownik GZO Krzysztof Turoń. 
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Przewodnicząca Oświaty i Spraw Społecznych Pani Krystyna Świerkot-Żmij poinformowała, 
że Komisja nie wyraziła opinii w tej sprawie. 
 
Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie: 
 
Za – 11 
Przeciw – 0 
Wstrzymujących się – 2 
 
Przewodniczący poinformował, że projekt został przyjęty. 
 
d)  nadania nazwy nowo wybudowanej drodze łączącej ul. Szkolną z ul. Główną, 
 
Projekt uchwały omówiła Wójt Gminy Gabriela Placha.  
 
Przewodnicząca Komisji Gospodarki i Finansów Radna Małgorzata Paszek poinformowała, 
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie: 
 
Za – 13 
Przeciw – 0 
Wstrzymujących się – 0 
 
Przewodniczący poinformował, że uchwała została przyjęta. 
 
e)  zmiany uchwały w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 
Gminy Goczałkowice-Zdrój, 
 
Projekt uchwały omówił radca prawny Michał Hassa.  
 
Przewodnicząca Komisji Gospodarki i Finansów Radna Małgorzata Paszek poinformowała, 
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radna Zofia Żelazo zapytała czy pojawia się nowe opłaty. 
 
Pan Michał Hassa odpowiedział, że kwestie te będą regulowane przez kolejne uchwały. 
 
Wójt Gminy zgłosiła poprawkę do projektu uchwały polegająca na dodaniu paragrafu 4 o 
treści „Uchwał podlega ogłoszeniu w Dzienniku Urzędowym Województwa Śląskiego”.  
 
Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały wraz z poprawka Wójta Gminy pod 
głosowanie: 
 
Za – 13 
Przeciw – 0 
Wstrzymujących się – 0 
 
Przewodniczący poinformował, że uchwała została przyjęta. 
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f) szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 
komunalnych od właścicieli nieruchomości, na których zamieszkują mieszkańcy i 
zagospodarowania tych odpadów, 
 
Projekt uchwały omówił radca prawny Michał Hassa. 
 
Przewodnicząca Komisji Gospodarki i Finansów Radna Małgorzata Paszek poinformowała, 
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radna Krystyna Świerkot-Żmij zapytała o termin wejścia w życie uchwały. 
 
Pan Michał Hassa odpowiedział, że będzie to 1 stycznia 2016 r. 
 
Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie: 
 
Za – 13 
Przeciw – 0 
Wstrzymujących się – 0 
 
Przewodniczący poinformował, że uchwała została przyjęta. 
 
g) rodzajów dodatkowych usług świadczonych przez gminę w zakresie odbierania 
odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów 
oraz wysokości cen za te usługi, 
 
Projekt uchwały omówił radca prawny Michał Hassa. 
 
Przewodnicząca Komisji Gospodarki i Finansów Radna Małgorzata Paszek poinformowała, 
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie: 
 
Za – 13 
Przeciw – 0 
Wstrzymujących się – 0 
 
Przewodniczący poinformował, że uchwała została przyjęta. 
 
h) ustalenia wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 
 
Projekt uchwały omówił radca prawny Michał Hassa. 
 
Przewodnicząca Komisji Gospodarki i Finansów Radna Małgorzata Paszek poinformowała, 
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny Andrzej Babiński zapytał jak wyglądać będzie kwestia opłat od osób które nie 
przebywają czasowo w miejscu zameldowania.  
 
Pan Michał Hassa odpowiedział, że właściciel danej nieruchomości powinien zaktualizować 
swoją deklarację. 
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Radna Małgorzata Paszek zapytała ile wpłynęło w tym roku wniosków o umorzenie opłaty za 
odbiór odpadów. 
 
Pani Edyta Rudzińska odpowiedziała, że w tym roku było to 11 wniosków na łączną kwotę 
1619 zł. 
 
Radna Małgorzata Paszek jakie w na dzień dzisiejszy są zaległości mieszkańców z tytułu 
opłat za odbiór odpadów. 
 
Pani Edyta Rudzińska odpowiedziała, że jest to 28 tys. zł od początku działania systemu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie: 
 
Za – 13 
Przeciw – 0 
Wstrzymujących się – 0 
 
Przewodniczący poinformował, że uchwała została przyjęta. 
 
Ad. 8. 
 
Wójt Gminy odczytała odpowiedź na interpelację radnej Krystyny Świerkot-Żmij w sprawie 
strategii rozwoju gminy Goczałkowice-Zdrój. 
 
Wójt Gminy odczytała odpowiedź na interpelację radnej Krystyny Świerkot-Żmij w sprawie 
zapewnienia odpowiednich standardów sanitarnych przy altankach rekreacyjnych. 
 
Wójt Gminy odczytała odpowiedź na interpelację radnej Krystyny Świerkot-Żmij w sprawie 
opracowania lokalnego programu wspierania edukacji uzdolnionych dzieci i młodzieży z 
terenu gminy Goczałkowice-Zdrój. 
 
Wójt Gminy odczytała odpowiedź na interpelację radnego Norberta Czerneckiego w sprawie 
przy ul. Polnej i Powstańców Śląskich. 
 
Wójt Gminy odczytała odpowiedź na interpelację radnego Zbigniewa Jacka w sprawie 
budowy chodnika na ul. Grzebłowiec. 
 
Wójt Gminy odczytała odpowiedź na wniosek radnej Małgorzaty Paszek w sprawie 
utworzenia świetlicy środowiskowej w gminie Goczałkowice-Zdrój. 
 
Interpelacje zostały dołączone do materiałów z sesji. 
 
Ad. 9. 
 
Wójt Gminy przedstawiła sprawozdanie ze swojej pracy w okresie pomiędzy sesjami: 
 
Inwestycje zaplanowane na ten rok: 
 
- budowa łącznika pomiędzy ulicami Szkolną i Główną, obok kościoła. 
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Zakres robót obejmuje budowę drogi o długości ok. 145 m i szerokości 5,5 m wraz z budową 
kanalizacji deszczowej oraz niezbędną wycinką drzew. Prace wykonywała firma FUH Michał 
Szczygieł Szymon Zieleźnik z Goczałkowic-Zdroju.  
 
- zakończył się  II etap  remontu budynku dworca kolejowego w Uzdrowisku pn.. Rozbudowa 
budynku dworca kolejowego przy ul. Uzdrowiskowej 74 w Goczałkowicach-Zdroju wraz ze 
zmianą sposobu użytkowania oraz wykonaniem elementów małej architektury  
 Zakres obejmował: dobudowanie klatki schodowej, montaż windy, zagospodarowanie placu 
wokół dworca oraz wykonanie zadaszenia od strony zachodniej 
Wykonawca: Zakład Remontowo-Budowlany Jacek Matyszkiewicz z Goczałkowic-Zdroju.   
Całość prac związanych z II-gim etapem remontu wraz z pełnieniem nadzoru inwestorskiego 
zamyka się kwotą 1 026 691 zł. Czekamy na zgodę, na użytkowanie budynku.   
 
- przebudowa ul. Rzemieślniczej 
Posiadamy prawomocne pozwolenie na budowę wydane przez Starostę Pszczyńskiego na 
realizację tej inwestycji w trybie "specustawy" drogowej. Trwa jeszcze procedura szacowania 
wartości działek uzyskanych w wyniku podziału nieruchomości przyległych do budowanej 
drogi koniecznych do wykupu przez Gminę. Ogłosiliśmy przetarg na realizację drogi. 
Otwarcie ofert nastąpi w dniu 30 października. Zakończenie prac zaplanowano na dzień 30 
maja 2016r. 
Zakres przebudowy obejmuje: 
• wykonanie nawierzchni z kostki betonowej na długości 420 mb o szerokości jezdni 
5,5 m, 
• budowę kanalizacji deszczowej na długości 454 mb służącej odwodnieniu jezdni, 
• uzbrojenie terenu w wodociąg oraz budowę kanalizacji sanitarnej 
 
- otrzymaliśmy promesę dotyczącą usuwania skutków klęsk żywiołowych na wykonanie 
remontu nawierzchni ul. Bór I, na odcinku wzdłuż cieku Kanar. Ogłosiliśmy przetarg 
nieograniczony na realizację prac. Otwarcie ofert miało miejsce w dniu 23 października, zaś 
termin realizacji ustalono na dzień 20 listopada. Kwota zabezpieczona z budżetu państwa 
wynosi 144 tys. zł. Brakująca kwota zostanie zabezpieczona w budżecie Gminy.  
 
- Administracja Zasobów Komunalnych w Goczałkowicach-Zdroju rozstrzygnęła przetarg na 
zimowe utrzymanie dróg oraz alejek w Parku Zdrojowym. Do przetargu przystąpiły 2 firmy, 
które złożyły oferty częściowe. 
Utrzymanie dróg gminnych i powiatowych w okresie od listopada 2015r. do końca marca 
2016r. zlecono firmie: Zakład Ogólnobudowlany i Czyszczeniowy Marcin Chudek z 
Goczałkowic-Zdroju.  
Utrzymanie alejek w Parku Zdrojowym, w tym samym czasie będzie należało do firmy: 
F.U.H. M & S BRUK Michał Szczygieł, Szymon Zieleźnik s.c. z Goczałkowic-Zdroju 
Umowy z wykonawcami obejmują również pozimowe sprzątanie i oczyszczenie dróg, 
parkingów, chodników oraz alejek parkowych z materiałów użytych do zwalczania śliskości. 
 
- w ramach konkursu ogłoszonego przez Urząd Marszałkowski Województwa Śląskiego 
złożyliśmy wniosek pn. "Zwiększenie dostępu obywateli i przedsiębiorców do cyfrowych 
usług publicznych w Gminie Goczałkowice-Zdrój" . W przypadku wyboru projektu do 
dofinansowania nastąpi uruchomienie nowych e-usług w obszarach: podatków lokalnych, 
opłat związanych z gospodarką komunalną oraz konsultacji społecznych. Aktualnie czekamy 
na ocenę formalną wniosku 
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- złożyliśmy wniosek do Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 
Wodnej w Katowicach o dofinansowanie opracowania pn. "Plan Gospodarki Niskoemisyjnej 
dla Gminy Goczałkowice-Zdrój" 
Plan pozwoli zaplanować na najbliższe lata działania na rzecz zrównoważonego 
energetycznie i ekologicznie rozwoju Gminy ale też jest dokumentem niezbędnym o 
ubieganie się o dofinansowanie ze środków Regionalnego Programu Operacyjnego 
Województwa Śląskiego 
 
- w ostatnim okresie opiniowaliśmy dwa dodatki do planu ruchu kopalni Silesia na lata 2014-
2016. Oba zostały zaopiniowane negatywnie. 
 
- Potok Goczałkowicki 
Otrzymaliśmy odpowiedź z Urzędu Marszałkowskiego Województwa Śląskiego na nasze 
wystąpienie w temacie regulacji potoku goczałkowickiego i zabezpieczenia na ten cel 
środków finansowych w budżecie Gminy i Starostwa Powiatowego w Pszczynie. W piśmie 
tym otrzymaliśmy zapewnienie, że Wydział Terenów Wiejskich dołoży wszelkich starań, aby 
utworzenie montażu finansowego, na który złożą  środki z budżetów gminy, powiatu i 
województwa okazało się możliwe. Zostaną również podjęte starania, aby pozyskać środki z 
innych źródeł, co umożliwi zbudowanie pełnego montażu finansowego i  rozpoczęcie 
realizacji przebudowy potoku w przyszłym roku. 
Gmina Goczałkowice-Zdrój zadeklarowała kwotę 1,2 mln zł w roku 2016 zaś Powiat 
Pszczyński kwotę 0,5 mln zł.  
 
- uczestniczyłam w akademiach z okazji Święta Komisji Edukacji Narodowej.  Z tej okazji 
przyznałam oraz wręczyłam nagrody Wójta dla wyróżniających się pedagogów. Otrzymało je 
8 nauczycieli zatrudnionych w naszych placówkach oświatowych. 
 
- odbyły się spotkania z seniorami oraz parami małżeńskimi obchodzącymi jubileusz 50 i 60-
lecia pożycia małżeńskiego. 
Odwiedziłam również najstarszych mieszkańców naszej Gminy Pana Jana Mazura lat 98, 
Panie Marię Maśka oraz Małgorzatę Sojka lat 96. 
 
Sekretarz Gminy Maria Ożarowska omówiła działania gminy w zakresie ewentualnego 
przeprowadzenia badań skały płonnej. W wyniku spotkania przedstawicieli Gminy z 
przedstawicielami firmy SGS ustalono, że firma może pobrać próbki ale do ich analizy 
potrzebne jest specjalistyczne laboratorium. Takie laboratoria znajdują się na terenie czech i 
Niemiec. Po dwóch tygodniach firma SGS wycofała się jednak z przeprowadzenia badań, 
wskazując, że zadania tego mógłby podjąć się Główny Instytut Górnictwa. 
 
Radny Józef Brudek zapytał o koszt badań. 
 
Pani Maria Ożarowska odpowiedziała, że zależy on od zakresu badań. W przypadku 
przeprowadzenia badań wstępnych wyniosą one do 3 tys. zł. Jednak firma SGS wycofała 
swoją ofertę. 
 
Wójt Gminy dodała, że firma SGS poinformowała, że nie ma możliwości samodzielnie 
zinterpretować wyników tych badań. 
 
Pan Zygmunt Furczyk powiedział, że badania takie można przeprowadzić licznikiem Geigera. 
Wg jego informacji w tej części Gminy wiele osób choruje na raka.  
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Pan Michał Hassa zwrócił uwagę, że do wiarygodności badań powinna być zachowane 
odpowiednie procedury zarówno jeśli chodzi o pobieranie próbek jak i o laboratorium. 
 
Radny Zbigniew Jacek podziękował Wójtowi Gminy za zaangażowanie w sprawie budowy 
chodnika przy ul. Grzebłowiec. Zwrócił uwagę na bezpieczeństwo pieszych na tej ulicy. 
 
Pan Piotr Niemiec powiedział, że od 4 listopada po dokonaniu niezbędnych uzgodnień na ul. 
Grzebłowiec zostaną uruchomione dwa nowe przystanki dla autobusów szkolnych. 
 
Radny Andrzej Babiński zapytał o plany zbudowania przejścia dla pieszych przez linie 
kolejową. 
 
Wójt Gminy odpowiedziała, że jak do tej pory nie była w stanie skontaktować się z 
przedstawicielami PKP. Sytuacja taka występuje z winy PKP. 
 
Ad. 10. 
 
W nawiązaniu do sprawy toczonej w sądzie w Pszczynie o zniesławienie pomiędzy Prezesem 
Uzdrowiska Goczałkowice a pracownikami Uzdrowiska radny Zbigniew Jacek powiedział, że 
Pan Prezes Uzdrowiska mówił na tej sali, że pracownicy uzdrowiska kłamią, że oskarżają go 
o rzeczy, których on nie robił.   
 
Pan Ryszard Waliczek podziękował Radzie Gminy za wybór na ławnika sądu okręgowego. 
 
Radna Zofia Żelazo poprosiła Kierownika AZK o przedstawienie kosztów awarii systemu 
wodno-kanalizacyjnego. 
 
Radna Zofia Żelazo zaproponowała, by przyznać uczniom gimnazjum budżet obywatelski w 
kwocie 2 tys. zł. 
 
Radna Zofia Żelazo zaproponowała, by alei przy której stoi budynek „Górnik” nadać imię 
Jana Pawła II. 
 
Radna Zofia Żelazo wyraziła swoje poparcie i uznanie dla działalności Koła Emerytów i 
Rencistów. 
 
Radna Zofia Żelazo zapytała, czy można na posesjach palić liście. 
 
Pan Michał Hassa odpowiedział, że istniej formalny zakaz palenia śmieci. 
 
Radny Mirosław Wize zaproponował, by podjąć dalsze działania w sprawie badań skały 
płonnej. 
 
Radna Krystyna Świerkot-Żmij zwróciła uwagę na pozostałości po wycince drzew wykonanej 
przez PKP wzdłuż torów kolejowych. 
 
Kierownik AZK powiedział, sprawa ceny wody i ścieków zostanie wyjaśniona po złożeniu 
przez AZK wniosku taryfowego. Ceny powinny pozostać na dotychczasowym poziomie. 
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Ad. 11. 
 
Przewodniczący Rady zakończył sesję. Trwała 3 godziny. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
                                                                                      ........................................................... 
                                                                                            Przewodniczący Rady Gminy 
                                                                                                         Piotr Jacek 
 
 
 
 
Protokołował Przemysław Puchała 


